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DINSDAG 9 MEI 2023 

ONLINE  
 
Agenda 
 
Agenda luidt als volgt: 
 
1. Opening 
2. Mededelingen 
3. Evaluatie seizoen 2022-2023 
4. Voorlopige indeling seizoen 2023-2024 
5. Vooruitblik seizoen 2023-2024 
6. Sluiting 
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1. Opening 
 
Theo van Gerwen (voorzitter) opent de vergadering. 
 
2. Mededelingen 
 
De voorzitter licht de spelregels van het online overleg toe. 
 
3. Terugblik seizoen 2022-2023 
 
Edward Kort (competitieleider tweede, derde, vijfde, zesde divisie en studentencompetitie) 
geeft een evaluatie van het afgelopen seizoen. Sprake is van niveauverschillen. De 
verbeterpunten zijn dat online wedstrijdformulieren eerder en beter moeten worden ingevuld. 
Ook moeten duidelijke spelerslijsten worden aangeleverd bij de bench officials.  
 
Gesproken is over het feit dat promotie-/degradatiewedstrijden geen doorgang hebben 
gehad en of hiervoor sancties moeten worden opgelegd. De competitiecommissie ziet vaker 
dat wedstrijden aan het einde van het seizoen worden afgezegd en is van mening dat 
wedstrijden vooral gespeeld moeten worden ook als ze geen waarde meer hebben voor de 
rangschikking.  
 
Het plannen van promotie-/degradatiewedstrijden heeft tot veel werk geleid. De wedstrijden 
zijn lastig te plannen. Bovendien wilden sommige teams niet spelen.  
 
Op de vraag hoe vaak het voorkomt dat teams niet willen promoveren/degraderen, volgt het 
antwoord dat het dit seizoen twee keer is voorgekomen dat teams niet willen promoveren. 
Het lijkt de voorzitter niet de oplossing om dan het volgende team te laten promoveren. 
Andere clubs hebben dus wel gespeeld, Bart Kok deelt de conclusie niet dat teams deze 
wedstrijden niet willen spelen. De voorzitter geeft terug dat wel van toepassing blijft dat het 
bovenste team promoveert en het onderste team degradeert. Voorgesteld is dat de bond 
ijstijd regelt voor de promotie-/degradatiewedstrijden. De voorzitter geeft aan dat het al lastig 
is om ijstijd te vinden voor de Super Sunday. Het is makkelijker om twee uur ijs te huren dan 
een hele dag. Bovendien betekent dit een extra belasting voor de organisatie.  
 
De voorzitter is er voorstander van dat we proactief zorgen voor fairplay & respect, hetgeen 
betekent dat we met elkaar in gesprek moeten blijven. Enschede vraagt wanneer de zaak 
door de tuchtcommissie wordt behandeld. De voorzitter geeft aan dat hij hier op korte termijn 
op terug komt.  
 
Gesproken is over de situatie met Amsterdam Snipers het afgelopen seizoen. Het is jammer 
dat dit team vanavond niet aanwezig is, zodat ze hun kant van het verhaal kunnen toelichten. 
De voorzitter geeft aan dat hij diverse gesprekken heeft gevoerd met de vertegenwoordiger 
van de Snipers. Dit zijn goede gesprekken geweest, die hebben geresulteerd dat de Snipers 
rekening hebben gehouden met de opmerkingen. Mochten er verenigingen/contractanten 
zijn die zich in de toekomst niet binnen de regels van fairplay en respect kunnen bewegen, 
zal IJshockey Nederland niet schormen om teams uit de competitie te halen.  
 
De voorzitter geeft aan dat contact opnemen met de teams ook een rol is van de 
competitieleiders.  
 
Verzocht is om transparantie over besluiten die worden genomen. De voorzitter is het eens 
dat dit beter gecommuniceerd moet worden en verzoekt de clubs/contractanten zo min 
mogelijk om uitzonderingen te vragen.  
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Sonja van Heteren (competitieleider vierde divisie) geeft een evaluatie van het afgelopen 
seizoen. De vierde divisie is ervaren als een leuke competitie. Gesproken is over het ongeval 
tijdens de Super Sunday.  
 
De voorzitter stelt voor om een enquête uit te zetten inzake de promotie-
/degradatiewedstrijden.  
 
Gesproken is over het gebruik van HockeyData. De wedstrijdgegevens worden online 
verwerkt. De website wordt goed bezocht. Bij vragen over het gebruik van de systemen kan 
hulp worden ingeroepen.  
 
Verder is gesproken over het gebruik van AllUnited. Sommige clubs vullen niet alle gegevens 
in, waaronder de rugnummers en de posities. Daardoor worden de wedstrijdgegevens van 
die speler niet opgenomen in de statistieken. Het verzoek aan de clubs/contractanten is om 
de gegevens volledig in de teamregistratie in te vullen.  
 
De voorzitter geeft aan dat veel vragen om uitzonderingen binnenkomen en stelt voor de 
clubs/contractanten eerst zelf op zoek gaan naar oplossingen. In het kader van transparantie 
moeten we de uitzonderingen beter communiceren.  
 
De voorzitter geeft een toelichting op de ontwikkeling van een geautomatiseerde procedure 
rondom nationale transfers. Binnenkort volgen instructies over deze automatisering van de 
nationale transfers. Spelers die lid zijn van een andere vereniging dan wel contractant 
moeten worden getransfereerd. Derhalve is het van belang om aan een nieuw lid te vragen 
of hij lid is geweest van een andere vereniging/contractant.  
 
Verder is gesproken over de veiligheid van de spelers. Clubs en contractanten moeten 
ervoor zorgen dat spelers in het gereel blijven. Niemand zit te wachten op blessures of 
ernstige ongelukken. Verruwing in de seniorencompetities heeft tot diverse blessures geleid. 
Niveauverschillen zorgen ook voor blessures. We beschikken niet over voldoende 
scheidsrechters die als bondsscheidsrechter kunnen optreden.  
 
De voorzitter complimenteert Zoetermeer voor de uitstekende organisatie van de Super 
Sunday en vraagt wie zich kandidaat stelt voor de editie van 2024.  
 
Patrick Thio (werkgroep) geeft aan dat body checken in de seniorencompetities tot 
gevaarlijke situaties kunnen leiden, omdat spelers dit niet verwachten. Daarnaast moeten we 
respect hebben voor scheidsrechters die een wedstrijd willen fluiten. De voorzitter geeft aan 
dat beide teams ervoor moeten zorgen dat een wedstrijd niet uit de hand loopt en meldt dat 
naar de mogelijkheid gekeken wordt om repeat offenders in de toekomst zwaarder te 
bestraffen.  
 
Koen de Valk (Gladiators Nijmegen) vraagt naar het vrijhouden van het carnavalsweekend. 
De voorzitter meldt hierop dat clubs/contractanten het carnavalsweekend als 
teamverhindering kunnen opgeven.  
 
4. Voorlopige indeling seizoen 2023-2024 
 
De voorzitter neemt de indeling van het seizoen 2023-2024 door en hoopt niet dat veel 
teams afvallen zodat de indeling in stand kan worden gehouden. Radboud Saints Nijmegen 
heeft gevraagd om in een andere divisie te worden ingedeeld. IJshockey Nederland neemt 
contact op met de andere studententeams met betrekking tot de studentencompetitie.  
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Er zijn nieuwe aanvragen ontvangen van Tilburg Trappers 3 (6e divisie), Radboud Saints 
Nijmegen (4e divisie), Blue Mountain Cougars Hoorn (4e divisie). Deze aanvragen worden 
samen met de werkgroep onderzocht.  
 
5. Vooruitblik seizoen 2023-2024 
 
Na 15 juli zullen de competitieopzetten worden gecommuniceerd. Verzocht is om de 
gegevens goed en volledig bij te houden in AllUnited en daarop toe te blijven zien. Het 
afgelopen seizoen was het sprake van veel last minute afzeggingen. De bond gaat hier 
strakker inzitten, ook wat het opleggen van boetes betreft.  
 
Instructies automatisering nationale transfers volgen. Overigens is het wel zo dat artikel 9 
van het sportreglement redelijk gelijk blijft.  
 
Er zullen strengere maatregelen volgen bij ongeregeldheden. De commissie fairplay & 
respect komt met voorstellen. De teams moeten voor 15 juni 2023 worden ingeschreven. Het 
terugtrekken van teams na 15 juli 2023 zal worden beboet. In het systeem van Ligalytics 
moeten de clubs/contractanten ijsbaanverhinderingen, teamverhinderingen, voorkeursdagen 
en voorkeurstijden worden vastgelegd.  
 
Gekeken wordt naar een andere inzet met betrekking tot de werkgroep, waarbij meer 
autonomie gaat ontstaan bij het komen met voorstellen die het seniorenijshockey te goede 
komen.  
 
Inzake promotie-/degradatiewedstrijden stelt Jeroen Klappe (Blue Mountain Cougars Hoorn) 
voor om de data van deze wedstrijden eerder aan te geven. De voorzitter stelt dat het 
betreffende weekend in de competitieopzet staat opgenomen. Exacte data is afhankelijk van 
de rangschikking. Sommige rangschikkingen zijn pas vlak voor het weekend bekend. 
Probleem kan ondervangen worden door van tevoren ijsbanen vast te leggen. Remco Boen 
(Dutch Dukes) vraagt welke consequenties zijn verbonden aan het niet spelen van de 
promotie-/degradatiewedstrijden. De voorzitter antwoordt dat hieraan geen consequenties 
zijn verbonden. Remco Boen is van mening dat hier juist wel consequenties aan verbonden 
moeten worden, omdat we anders terug bij af zijn. De voorzitter stelt dat bestraffen ook geen 
zin heeft en dat teams zich moeten commiteren aan een competitie. Er zijn teams die 
zeggen dat ze stoppen als ze promoveren. Remco Boen is van mening dat de redenen die 
worden aangevoerd niet legitiem zijn. De voorzitter geeft aan dat hij zijn competitieleiders wilt 
beschermen voor het vele werk. Remco Boen en Bart Kok (IJshockeyvereniging Red Eagles 
’s-Hertogenbosch) zijn van mening dat wanneer een en ander centraal geregeld wordt het 
probleem wordt opgelost. Bart Kok is het niet eens met het afschaffen van deze wedstrijden, 
omdat 25% niet wilt spelen. Sonja van Heteren legt uit dat het verplaatsen van wedstrijden 
naar het derde weekend van maart ook onderdeel van het probleem is geweest.  
 
Mike Merkelbag (Hijs Hokij Den Haag Flames) stelt voor om kruisfinales te organiseren. De 
voorzitter ziet dit niet snel lukken vanwege beschikbaarheid van ijs en dat we rekening 
moeten houden met uitval (het afgelopen seizoen zijn wedstrijden afgezegd vanwege code 
oranje en teveel zieken. Mike Merkelbag stelt voor dat de enquête moet worden ingevuld 
door de teams en niet door de clubs. De voorzitter gaat erover nadenken hoe het beste de 
enquete aan de teams kan worden aangeboden. Folkert Sinnema (Warriors Leeuwarden) 
stelt dat zij niet aan competitievervalsing doen. Binnen het team zal worden onderzocht of de 
spelers tweede divisie willen spelen. Folkert Sinnema stelt voor om na te denken over een 
competitie voor 40-plussers. De voorzitter geeft aan dat hierover niet is nagedacht en legt dit 
voorstel neer bij de werkgroep. Patrick Thio (werkgroep) stelt dat je dit zou moeten terugzien 
in de resultaten. De voorzitter stelt hoe hoger de divisie, hoe ouder de spelers.  
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Ronald Diehle (Vereniging IJshockey Nijmegen) geeft terug dat de promotie-
/degradatiewedstrijd niet is gespeeld, omdat dit binnen 5 dagen niet meer georganiseerd kon 
worden. Van belang is dat uitslagen van wedstrijden op tijd doorkomen. De voorzitter zal het 
voorstel van het huren van een ijsbaan zal onderzoeken, maar ziet daar wel een uitdaging. 
Op het voorstel om anders zomerijs te gebruiken, geeft de voorzitter aan dat dan de 
mogelijkheid bestaat dat teams niet meer in het wedstrijdritme zitten.  
 
Gekeken moet worden naar de datum voor Super Sunday. Opgemerkt is dat 31 maart 2024 
in het paasweekend valt.  
 
Gesproken is over het switchen van spelers tussen de eredivisie en de tweede divisie. Op de 
vraag om dit onbeperkt te mogen doen, stelt Bart Kok (IJshockeyvereniging Red Eagles ’s-
Hertogenbosch) dat je daarmee competitievervalsing in de hand werkt en stelt voor om dit 
maximaal 5 keer toe te staan. Roy Slond (IJshockeyvereniging Yeti’s Breda) geeft een 
toelichting op dit verzoek en geeft aan dat dit met name zou kunnen gelden voor clubs die 
niet beschikken over een U21-team en derhalve spelers niet kunnen opleiden. Pascal van 
Roosmalen (Leidse IJshockeyclub Leiden Lions) is van mening dat daarmee de tweede 
divisie onaantrekkelijk wordt gemaakt voor oudere spelers. De voorzitter bespreekt de 
enquête met betrekking tot de promotie-/degradatiewedstrijden en het switchen van spelers 
met de werkgroep.  
 
Saints Nijmegen verzoekt om met de voorzitter om de tafel te gaan over een farmteam 
constructie. De voorzitter verzoekt de Saints Nijmegen hierover met hem in contact te gaan. 
 
6. Sluiting 
 
De voorzitter dankt de vergadering voor de hoge opkomst en de goede discussies. 
 


